
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 10. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 39
Hvorfor blev der ikke lagt et søkabel til Sjælland, hvor behovet for strøm er, da
el-spotprisen de seneste år har været over 18 kr. per kWh?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karen
Jespersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Jespersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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